
  
LAF Prezidija 11.10.2023 sēdes darba kārtība 

 

 

 

Sēdes numurs: 06/23 ; Vieta: LAF Birojs G.Zemgala gatve 71 

Laiks #. Darba kārtība 

18.00 1. Darba kārtības apstiprināšana: 

- darba kārtības papildināšana 

18.10 2. Kandavas kartodroma vēstule LAF 

18.20 3.  Kartinga komisijas un A. Purmaļa jautājums  

18.40 4.  Vēstule no kartinga biedriem par Apelācijas tiesu 

19.00 5.  Ziņojumi no komisijām 

- Iesniegums par tiesnešu uzvedību + iesniegums no komisijas par 

kombinezoniem 

- Iesniegums par šosejas sacensībām 

- Iesniegums par O. Ozolu 

 

19.20 6.  A.Virbuļa atskaite par paveikto  

19.30 7. Dažādi 

- SRT iesniegums par drošības karkasu ražotāja numuru 

- Mājas lapas lietošana uz telefona 

19.40 8. Nākošās sēdes datuma noteikšana 

 

Prezidija sēdē piedalās ar balsstiesībām: 

1. Raimonds Kisiels, Prezidents (no 18:20) 

2. Jānis Naglis, Viceprezients 

3. Andris Zvingevics, Viceprezidents 

4. Jānis Krastiņš, Viceprezidents  

5. Gunārs Kosojs, FIA Pārstāvis Off -road 

6. Linda Medne, Ģenerālsekretāre 

7. Jānis Karzjuks, Kartinga k. p-ājs  

8. Eduards Kalve, SAK p-ājs 

9. Krišjānis Vīdušs, Trofi reidu k –pājs 

10. Elīne Berķe, Drifta&Dragreisa k. p-āja  

11. Reinis Lilienšteins, Krosa k p-ājs 

 

Pieaicinātie:  

A. Purmalis 

R. Elbakjans 

A. Šimkus 

U. Zandbergs 

O. Birznieks 

J. Vītols 

 

 

Pilnvaras: NAV  

Zoom: J. Ducmanis, Šosejas k. p-ājs 

 

Nav ieradušies: 

Raimonds Strokšs, Rallija k. p-ājs 

 

  

Sēdi protokolēs: A.Virbulis 

 

 

 

 

 

 

 



1. Darba kārtības papildināšana un apstiprināšana 

 

Tiek apstiprināta darba kārtība. 

 

Nolēma: Apstiprināt kārtējās sapulces darba kārtību. 

Balsojums: 

PAR – 11  J. Naglis, A. Zvingevics, J. Krastiņš, G. Kosojs, L. Medne, E. Kalve, J. Karzjuks, E. Berķe, J. 

Ducmanis, R. Kisiels, R. Lilienšteins 

PRET – 0 

ATTURAS – 0 

 

2. Kandavas kartodroma vēstule LAF 

J. Karzjuks izstāsta situāciju, kontekstu. L. Medne atstāsta vēstules saturu. E. Berķe no savas pieredzes 

par Biķernieku trases skaņas mērīšanu. Notiek diskusijas. 

 

Nolēma: Gala lēmums tiks pieņemts pēc Kandavas kartodroma pilnvērtīgās vēstules/iesnieguma 

saņemšanas. Lūgt juristiem sagatavot iesniegumu atbildīgajā ministrijām un nosūtīt visiem izvērtēšanai. 

Balsojums: 

PAR – 11  J. Naglis, A. Zvingevics, J. Krastiņš, G. Kosojs, L. Medne, E. Kalve, J. Karzjuks, E. Berķe, J. 

Ducmanis, R. Kisiels, R. Lilienšteins 

PRET – 0 

ATTURAS – 0 

 

3. Kartinga komisijas un A. Purmaļa jautājums 

J. Karzjuks stāsta, ka komisijā netika atrisināts šis jautājums. A. Purmalis iesāk un izstāsta savu 

redzējumu, R. Purmaļa karjeras vēsturi. Turpinot stāsta, ka nāca piedāvājums braukt FIA CIK Academy, 

bet ar piebildi, ka, ja nebūs atbalsts, tad netiks braukts. A. Purmalis tikās ar R. Kisielu, tomēr Purmalis 

uzsver, ka Kisiels nesolīja, ka apmaksās dalības maksu. Turpinājumā Purmalis stāsta, ka atnāca 

paziņojums, ka par dēla Robertu dalības maksa ir samaksāta un esot sapratis, ka LAF ir sponsors. Savās 

sacensību atskaitēs vienmēr pateicās LAF. Par šo dalības maksas stāstu bija klusums līdz 2022. gada 

oktobra mēnesim. Atnāk vēstule no FIA, ka pienākas atpakaļ 600 eiro depozīts, ko Purmalis pārsūtīja L. 

Mednei. Un tad no atnākusi vēstule, ka jāapmaksā čempionāta dalības maksa. A. Purmalis uzsver, ka 

nevienā brīdī nebija prasījis vai lūdzis šo FIA CIK Academy dalības apmaksu, tādēļ uzskatīja, ka to bez 

jebkādām diskusijām LAF apmaksāja viņa vietā. Iet runa par 2300 eiro. R. Kisiels ierosina samaksāt 

2000 eiro no savas puses personīgi. Notiek diskusijas. 

 

Nolēma: Pieņemt R. Kisiela lēmumu – 2000 eiro no R. Kisiela puses, 300 eiro no kartinga komisijas 

puses. 

Balsojums: 

PAR – 11  J. Naglis, A. Zvingevics, J. Krastiņš, G. Kosojs, L. Medne, E. Kalve, J. Karzjuks, E. Berķe, J. 

Ducmanis, R. Kisiels, R. Lilienšteins 

PRET – 0 

ATTURAS – 0 

 

4. Vēstule no kartinga biedriem par Apelācijas tiesu 

A. Zvingevics stāsta par Apelācijas tiesu un tās kārtību. Pēc Apelācijas tiesas lēmuma parādījās 

iesniegums, kas kodeksā nav pieļaujams. Kartinga sacensības notika pēc 2 nolikumiem – Latvijas 

čempionāts un Rotax Max Challenge. A. Zvingevics izstāsta visu par šo situāciju, lēmumu u.tml., citē 

sporta kodeksu. O. Birznieks stāsta no kartinga puses, video no neveiksmīga leņķa un Apelācijas tiesā 

atcelto pārkāpumu/sodu nevarot video skatīt. Stāsta par to, ka bampera sistēma var neparādīt kontaktu. 

Birznieks izstāsta sodu konceptu. G. Kosojs stāsta, ka neguva pārliecību šajā video par kontaktu. Tika 

apskatīts video, notiek diskusijas. 

 

Nolēma: Pieņemta zināšanai informācija par incidentu un Apelācijas tiesas kārtību. Piebilde no 

prezidija locekļiem - uz Apelācijas tiesu ir jāiesniedz nepārprotami pierādījumi. 

Balsojums: 

PAR – 11  J. Naglis, A. Zvingevics, J. Krastiņš, G. Kosojs, L. Medne, E. Kalve, J. Karzjuks, E. Berķe, J. 

Ducmanis, R. Kisiels, R. Lilienšteins 

PRET – 0 

ATTURAS – 0 



 

 

5. Ziņojumi no komisijām 

Iesniegums par tiesnešu uzvedību + iesniegums no komisijas par kombinezoniem. J. Karzjuks stāsta par 

tiesnešu uzvedības iesniegumu – B. Plintas iesniegums no vienas puses un tiesneša T. Lejiņa viedoklis 

pretējs tam. Piešķirts no komisijas puses brīdinājums tiesnesim. Kartinga komisijas iesniegums par 

atbalstu kombinezonu iegādē Rotax Max pasaules fināla pasākumam. 

 

Iesniegums par šosejas sacensībām. J. Ducmanis stāsta, ka tika sagatavota atbildes vēstule Igaunijas 

federācijai. No viņu puses nebija pat apstiprinājums, ka ir saņemta šī atbildes vēstule. J. Krastiņš 

papildina par savu pieredzi noslēdzošajā autošosejas posmā Rīgā – uz 85% viss kārtībā, ir nianses, kas 

jāsakārto pa ziemu. 

 

Iesniegums par O. Ozolu, J. Liepu un  E. Kasku (biedrības Black unicorn valdes locekle – organizatore). 

E. Berķe izstāsta par septembra tikšanos, nav bijusi produktīva, jo netika saņemtas atbildes. No 

komisijas puses tika pieņemts lēmums – brīdinājums O. Ozolam, J. Liepam un E. Kaskai. Nākamajās 

dragreisa sacensībās tiks nosūtīts novērotājs. Pie vēl viena brīdinājums tiks lemts par tiesneša licences 

atņemšanu un / vai neļaut organizēt sacensības. 

 

Nolēma: Pieņemts zināšanai Drifta komisijas lēmums par O. Ozolu, J. Liepu un E. Kasku. Pieņemts 

zināšanai par autošosejas iesniegumu, lēmums komisijai sagatavot atbilstošos dokumentus. Pieņemts 

zināšanai Kartinga komisijas lēmums. Par kombinezonu – L. Medne, R. Kisiels un J. Naglis kopā 

apskatīsies budžetu un nolems, cik lielā apmērā varēs piešķirt atbalstu. 

Balsojums: 

PAR – 11  J. Naglis, A. Zvingevics, J. Krastiņš, G. Kosojs, L. Medne, E. Kalve, J. Karzjuks, E. Berķe, J. 

Ducmanis, R. Kisiels, R. Lilienšteins 

PRET – 0 

ATTURAS – 0 

 

6. A. Virbuļa atskaite par paveikto 

Komisiju vadītāji izsakās, ka viss kārtībā ar darbu un līdzšinējo sadarbību. A. Virbulis izstāsta savu 

redzējumu. 

Nolēma: Pieņemts zināšanai. 

Balsojums: 

PAR – 11  J. Naglis, A. Zvingevics, J. Krastiņš, G. Kosojs, L. Medne, E. Kalve, J. Karzjuks, E. Berķe, J. 

Ducmanis, R. Kisiels, R. Lilienšteins 

PRET – 0 

ATTURAS – 0 

 

7. Dažādi 

- SRT (SIA Bairons) iesniegums par drošības karkasu ražošanu. 

- Mājaslapas lietošanas uz telefona. 

 

Nolēma: Piešķirt SRT (SIA Barions) drošības karkasa ražotāja statusu. A. Virbulim uzdots atrisināt 

mājaslapas lietošanas ērtību uz mobilā tālruņa. 

Balsojums: 

PAR – 11  J. Naglis, A. Zvingevics, J. Krastiņš, G. Kosojs, L. Medne, E. Kalve, J. Karzjuks, E. Berķe, J. 

Ducmanis, R. Kisiels, R. Lilienšteins 

PRET – 0 

ATTURAS – 0 

 

 

Nākošā prezidija sēde – 15. novembris. 


